
Telefonmöte 2.4 förbundet 2016-03-14.  20.30-21.20. 

 

Närvarande:Sven Asklund, Klas Andersson, Mats Millbourn, Håkan Kellner och Ulf Bengtsson. 

 

1. Dagordning. 

Föreslagna dagordningen godkändes. 

 

2. Ekonomirapport. 

 Håkan, informerar i kassan finns 76.000:- efter seglarförbundets avgift  är betald, 

till detta beräknas komma in ca 20.000 i medlemsavgifter, räkning kommer snart att gå ut. 

 

3. Båt och seglarregister, 

 Håkan och Ulf håller på att försöka förnya seglarregistret, där man lägger in nuvarande  ägare och 

E-mailadresser. Till detta får man försöka kontakta flottiljer och gamla medlemmar. 

 

4. Kappseglingsprogram. 
Mats, allt är klart. 

 

5. Hur får vi fler som seglar 2.4 ? 
            Till Träningslägret i Hunnebostrand kommer förbundet att stå för tränare och deras  

 kostnader. 

Det kommer att sändas ut riktade E-mail till medlemmarna. Håkan och Mats sköter detta. 

Vidare kommer det att sändas ut mail till medlemmarna som påminnelse inför varje rankingsegling. 

 

6. Bertils förslag på två varvs straff inom 3 båts zonen. 

Bakgrund till detta är att vi tänjer på gränserna  vid märkesrundningar. Som en test på första 

rankingseglingen kommer vi prova på två varvs straff.  Det kan också bli en diskussion mellan 

medlemmarna om vi ska fortsätta med detta. 

 

7. Fias satsning på paraolympics. 

Satsningen fortgår och förbundet hjälper till så gott det går. 

 

8. Övriga frågor. 

Förbundet kommer att sända ut ett meddelande till de länder som deltar i omröstningen och påtala 

hur bra Nynäshamn är. De personliga kontakter vi har, skall utnyttjas för att få VM till Nynäshamn. 

 

Nästa möte hålls i Hunnebostrand på träningslägret. 

 

Vid protokollet:                                                           Justeras: 

 

….................................................                      …................................................................... 

Bengtsson         Sven Asklund 


